
OPINIE.OPINIE. „Kürtőskalács – Festivalul Deliciilor Dulci”,  
dovada că se poate

„Orice etnie are o mamă  
a sa și fiecare mamă  
trebuie respectată” 
Interviu cu Mihail Olărescu, președinte al raionului moldovenesc 
înfrățit recent cu Județul Covasna

După TABAKÓ, festivalul dedicat tuturor tinerilor din comunitatea covăsneană 
care, prin programul său, a dezamăgit și chiar scandalizat un număr impresionant de 
oameni, în weekendul trecut a avut loc un alt festival: „Kürtőskalács - Festivalul 
Deliciilor Dulci”, ajuns anul acesta la cea de-a IV-a ediție.  

De data aceasta, am avut de-a face cu un festival despre care nu se poate spune că a 

fost conceput doar pentru români sau doar pentru maghiari. A fost un festival în care 
fiecare om din comunitate s-a putut regăsi, iar asta nu numai datorită bunătăților care 
au invadat centrul orașului Sf. Gheorghe, ci și pentru că programul celor trei zile a fost 
gândit de așa natură, încât numele românești să alterneze aproape în echilibru cu cele 
ungurești.  Mirela Cara Dragu | PAGINA 3

Peste 42,7 de milioane 
de lei pentru construirea 
a 35 de case, la Sfântu 
Gheorghe 

facebook.com/covasnamedia

Mihail Olărescu, un tânăr de 
37 de ani, este președintele Ra-
ionului Cimișlia din Republica 
Moldova. El s-a aflat la Sf. Ghe-
orghe în timpul Festivalului 
„Kürtőskalács”, desfășurat în 
weekend. Principalul motiv pen-
tru care a venit aici a fost sem-
narea unui acord de colaborare 
cu Consiliul Județean Covasna, 
care l-a surprins în mod plăcut, 
atât din punctul de vedere al 
frumuseții locurilor, cât și din 
cel al pragmatismului și eficienței 
cu care acesta este administrat.  

Absolvent al Academiei de 
Studii Economice din Republica 
Moldova, Facultatea Finanțe și 
Asigurări, și, ulterior, de master 
în Business și Administrarea 
Afacerilor, Mihail Olărescu a 

locuit și a activat timp de cinci 
ani în companii private în do-
meniul logistic și transport din 
Statele Unite ale Americii. Deși 
s-a gândit să rămână acolo, dorul 
de casă, de părinți, conjugat cu 
sentimentul patriotic, l-a deter-
minat să se întoarcă acasă, pe 
meleagurile natale, unde își do-
rește să facă lucrurile să func -
ționeze din ce în ce mai bine.  

Pentru că provine dintr-o 
zonă în care coloratura etnică 
se aseamănă în anumite privințe 
cu regiunea noastră, dar și pen-
tru că merită să știm mai multe 
lucruri despre raionul cu care 
tocmai ne-am înfrățit, am stat 
de vorbă cu Mihail Olărescu, 
care a avut amabilitatea de a 
răspunde sincer și deschis la o 

mulțime de întrebări, între care 
unele mai delicate. 
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În Vârghiș, 9 străzi  
ar putea fi refăcute 
prin „Anghel Saligny”

Comunei Vârghiș i-au fost atribuite 12 milioane de lei pentru 
reabilitarea a nouă străzi, prin Programul Național de Investiții 
(PNI) „Anghel Saligny”. Potrivit primarului Imets Lajos, suma nu va 
fi suficientă.  

Proiectul a fost calculat anul trecut la 20,5 milioane de lei. 
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Consiliul Local Sfântu Gheorghe a aprobat Proiectul Tehnic (PT), 
care conține și modificarea devizului general, pentru obiectivul de 
investiții „Construire locuințe înșiruite” în cartierul rezidențial din 
strada Borvíz. Valoarea totală a investiției va fi de peste 42,7 milioane 
de lei (TVA inclus). PAGINA 6

SPORT | Două victorii pentru 
Sepsi OSK în competițiile de 

juniori | Etapa gazdelor în Liga 
4 | Debut cu victorie pentru 

CNE Sfântu Gheorghe | PAGINA 2

Reprezentanții elevilor covăsneni  
critică Ministerul Educației pentru cum a 
modificat criteriile de acordare a burselor

Consiliul Județean al Elevilor (CJE) Covasna, prin 
vocea președintelui structurii, Marian Calcea, critică 

Ministerul Educației pentru că a modificat criteriile de acordare 
a burselor pentru anul școlar în curs. PAGINA 4
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